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Protokół nr 28/2017 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego  

w dniu 31 sierpnia 2017 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 1200,  zakończyło się o godz.1245. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami 

kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu.  
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2017 r.  

2. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto i przystąpiono do jego realizacji (za - 5). 
 

Ad.1 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2017 r.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I 

półrocze 2017 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

za I półrocze 2017 r, informacją o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki 

Miejskiej  i KCK w Inowrocławiu za I półrocze 2017 r. Poinformowała również  

o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta za I półrocze 2017 r.  

Przedstawione informacje stanowią załącznik do protokołu XXXII sesji Rady Miejskiej  

z 1 września 2017 r.  

 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji. Przystąpiono do głosowania.  

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta Inowrocławia za I półrocze 2017 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2017 r.  
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej Inowrocławia za I półrocze 2017 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
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Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za I półrocze 2017 r.? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0. 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Ad. 2 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było.  

 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy do wiadomości pismo Zastępcy Prezydenta Miasta Inowrocławia z dnia 31 

lipca 2017 r. dot. planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Batkowskiej i Warsztatowej oraz linii kolejowej 

Chorzów Batory – Tczew. Każdy zapoznał się z jego treścią. Czy są pytania lub uwagi? 

Nie było.  

Pismo stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Na ostatnim posiedzeniu Komisji p. radna Jardanowska zwróciła uwagę na fakt, że  

w pijalni wód podczas weekendów jest mała liczba osób obsługujących, co powoduje 

ogromne kolejki i niepokój klientów.  

Prezes PGKiM doskonale wiem, że jest mało osób obsługujących, ale przedsiębiorstwo 

boryka się z tym problemem, ponieważ nie ma chętnych do pracy.  

 

Elżbieta Jardanowska: 

Problemem nie jest brak pracowników, tylko zbyt małe wynagrodzenie za wykonaną 

pracę.  
 

Innych spraw bieżących nie było.   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 

 

Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


